

Certificate of Conformity



of the
factory production control

2374-CPR-1585

In compliance with Regulation (EU) No 305/2011 of the European Parliament and of the Council of 9 March 2011 (the Construction products Regulation or CPR), this certificate applies to the construction product(s):

Construction Product:

Structural steel components up to EXC3 according EN 1090-2,
for structural use in all types of construction works.

Limitations: -

CE-marking methods: 1; 3a according EN 1090-1: 2009+A1:2011

placed on the market under the name or trade mark of:

**Unitex LHS GmbH
Flugplatzstr. F2 Nr. 6
D – 15344 Strausberg**

and produced in the manufacturing plant:

**Unitex LHS GmbH
Flugplatzstr. F2 Nr. 6
D – 15344 Strausberg**

This certificate attests that all provisions concerning the assessment and verification of constancy of performance described in
EN 1090-1: 2009+A1:2011


under system 2+ are applied and that the factory production control is assessed to be in conformity with the applicable requirements.

This certificate was first issued on: 18.10.2015

This certificate will remain valid until **18.04.2026**, as long as neither the ETA (European Technical Assessment), the EAD (European Assessment Document), the construction product, the AVCP (Assessment and Verification of Constancy of Performance) methods, nor the manufacturing conditions in the plant are modified significantly, unless suspended or withdrawn by the notified factory production control certification body.

Next surveillance date: 18.10.2025

Essen, 31.10.2022


Dipl.-Ing. (FH) Korff, Klaus
Certification body Metall-Zert GmbH



ZERTIFIKAT



über die Werkseigene Produktionskontrolle

2374-CPR-1585

Gemäß der Verordnung (EU) Nr. 305/2011 des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 09. März 2011 (Bauproduktenverordnung - CPR), gilt dieses Zertifikat für folgende Bauprodukte:

Bauprodukt:

Tragende Bauteile und Bausätze für Stahltragwerke bis EXC3 nach EN 1090-2, für tragende Zwecke in allen Arten von Bauwerken.

Einschränkungen: -

CE-Kennzeichnungsmethode nach Verfahren: 1; 3a (EN 1090-1: 2009+A1:2011)

In Verkehr gebracht durch den Hersteller:

Unitex LHS GmbH
Flugplatzstr. F2 Nr. 6
D – 15344 Strausberg

Hergestellt im Herstellerwerk:

Unitex LHS GmbH
Flugplatzstr. F2 Nr. 6
D – 15344 Strausberg

Dieses Zertifikat bescheinigt, dass alle Vorschriften über die Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit beschrieben im Anhang ZA der harmonisierten Norm
EN 1090-1: 2009+A1:2011

entsprechend dem System 2+ angewendet werden und dass die werkseigene Produktionskontrolle alle hierin vorgeschriebenen Anforderungen erfüllt.

Dieses Zertifikat wurde erstmalig ausgestellt am: 18.10.2015

Dieses Zertifikat bleibt gültig bis **18.04.2026**, solange weder die harmonisierte Norm, die hergestellten Bauprodukte, die für die Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit genannten Prüfverfahren und/oder Anforderungen der werkseigenen Produktionskontrolle, noch die Herstellungsbedingungen im Herstellwerk wesentlich geändert werden und das Zertifikat durch die Zertifizierungsstelle nicht ausgesetzt oder zurückgezogen wird.

Nächste Überwachung: 18.10.2025

Essen, 31.10.2022


Dipl.-Ing. (FH) Korff, Klaus
Zertifizierungsstelle Metall-Zert GmbH

